
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 25. juli 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 365
Vil ministeren oplyse, hvorfor EU-direktivet vedr. copyright og lignende rettigheder på det 
digitale marked ikke er overført til dansk ret endnu, hvornår vi kan forvente en dansk lov 
på området, og ikke mindst hvad vi kan forvente af den danske lov, når det gælder klump-
sum (buy-out/frikøb) vs. løbende betaling for rettigheder? Herunder krav til udbydere om 
gennemsigtighed/oplysning til kunstnere og ophavsmænd om deres værkers succes.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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